
Van: Geldorp, Erwin 
Verzonden: woensdag 3 februari 2016 08:55 
Aan: raadsleden@woerden.nl; IBurgemeester en wethouders 
CC: Stadhuis; IConcernzaken 
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO van Inwonersbelangen inzake pakeren 

Defensie-eiland 
Bijlagen: inwonersbelangen inzake parkeren defensie eiland.pdf 

Aan het College 
Cc Raad 

Bijgaand t ref t u aan een serie schriftelijke vragen ex artikel 40 van het RvO van de fractie Inwonerbelangen inzake 
parkeren Defensie-eiland. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te 
beantwoorden, te weten vóór 4 maart 2016. 
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laat uw stem bore»a 

ARTIKEL 40 VRAGEN 
Parkeren Defensie-eiland 

2 februari 2016 

Inleiding 
Heel langzaam komt de voltooiing van het noordelijk deel van het Defensie-eiland in 
zicht. Binnenkort zullen de laatste bewoners van de Citadel hun intrek nemen. Dit 
betekent dat ook de inpandige garage voor deze bewoners volledig benut kan worden. 

Sinds kort is het niet meer mogelijk voor gasten op het eiland te parkeren. Deze mensen 
moeten om te kunnen parkeren in de omgeving of in de stad een plek zoeken (zie foto). 

Vragen 
1. Waarom is de gelegenheid om te parkeren aan de kant van het kasteel onmogelijk 

gemaakt? 
2. Hoe kunnen de nieuwe bewoners van het eiland op ordentelijke wijze hun 

nieuwe woning betrekken? 
3. Waarom wordt er ondanks de wetenschap van drukte bij verhuizingen boetes 

uitgedeeld? 
4. Is een blauwe zone met maximale parkeertijd een mogelijkheid? 
5. Is betaald parkeren een mogelijkheid? 
6. Hebben de bewoners van het eiland parkeermogelijkheden voor hun gasten? 

parkeren? 
7. Welke mogelijkheden ziet het college om deze situatie voor nu en voor de 

toekomst te verbeteren? 

Namens de fractie van Inwonersbelangen, 

Hendrie van Assem 


